



ADAMA selects Cohort Wholesale to represent its outdoor fruit and vegetable portfolio

New Canadian distributor to provide logistics, technical sales and marketing support for Adama's growing portfolio of fruit and vegetable crop protection products.

WINNIPEG, MANITOBA and ANCASTER, ONTARIO, November 30, 2020 – ADAMA Canada has partnered with Cohort Wholesale to provide enhanced support for ADAMA's fruit and vegetable crop protection portfolio. The agreement will combine ADAMA's existing and pipeline portfolio of leading fruit and vegetable crop protection products with Cohort Wholesale's technical sales expertise to ensure farmers are selecting the best product to address their crop production challenges and optimizing the performance of those products.

"We believe our national partnership with Cohort Wholesale will ensure our fruit and vegetable customers receive the expertise and support they need to incorporate our growing portfolio into their management programs." expressed Tony Zatylny, ADAMA's Product Portfolio Manager.

Cohort Wholesale will provide national support for the ADAMA products used exclusively in outdoor fruit and vegetable production: CORMORAN® insecticide, FOLPAN® 80 WDG fungicide and NIMITZ® 480 EC nematicide.

ADAMA Canada continues to focus on expanding its portfolio of row crop and potato products, including ARMORY® 240, ARROW® 240 EC, LEOPARD® and SQUADRON® II herbicides, ALIAS® 240 SC and SILENCER® 120 EC insecticides as well as BUMPER® 432 EC fungicide.

Contact:

Cohort Wholesale
Scott Hodgins
Manager
Scott.Hodgins@CohortWholesale.com
519-494-9300

Adama Agricultural Solutions
Karin Younghans
Regional Sales Manager, Eastern Canada
Karin.Younghans@ADAMA.com
519-831-5207



About ADAMA:

ADAMA Canada has been supplying the Canadian agricultural community with products for more than a decade. We offer an alternative approach to Ag, with solutions that simplify the lives of agri-retailers and their farmer customers. Globally, ADAMA is a leading provider of crop protection solutions and services, operating in over 40 countries with the full support of Chem China. We tailor products to address pain points and offer innovative digital and AgTech solutions to create simplicity in agriculture worldwide.

About Cohort Wholesale:

Cohort Wholesale aspires to be a trusted Canadian wholesaler of preferred-position outdoor fruit and vegetable crop protection products, working with the established retail channel to service all key markets, creating demand for and maximizing the in-field performance of our suppliers' products to help farmers grow the best crops possible. For more information about Cohort Wholesale, please go to CohortWholesale.com or connect with us on [LinkedIn](#).

Always read and follow label directions.

® ALIAS, ARMORY, ARROW, BUMPER, CORMORAN, FOLPAN, LEOPARD, NIMITZ, SILENCER, and SQUADRON are registered trademarks of ADAMA Agricultural Solutions Canada Ltd.



ADAMA sélectionne Cohort Wholesale pour représenter sa gamme de produits pour les cultures fruitières et maraîchères de plein champ.

Un nouveau distributeur canadien pour assurer la logistique, les ventes techniques et le soutien marketing de la gamme croissante de produits de protection des cultures de fruits et de légumes d'ADAMA.

WINNIPEG, MANITOBA et ANCASTER, ONTARIO, le 30 novembre 2020 - ADAMA Canada s'est associé à Cohort Wholesale pour fournir un soutien accru à sa gamme de produits de protection des cultures de fruits et de légumes. L'accord combinera la gamme actuelle de produits de protection des cultures de fruits et de légumes de pointe d'ADAMA et celle qui est en cours de développement avec l'expertise technique et commerciale de Cohort Wholesale. Cette entente assurera que les agriculteurs sélectionnent le meilleur produit pour répondre à leurs défis de production agricole tout en optimisant la performance de ces produits.

« Nous croyons que notre partenariat national avec Cohort Wholesale permettra à nos clients du secteur des fruits et légumes de recevoir l'expertise et le soutien dont ils ont besoin pour intégrer notre gamme croissante de produits dans leurs programmes de gestion », a déclaré Tony Zatylny, responsable de la gamme de produits chez ADAMA.

Cohort Wholesale apportera un soutien national aux produits d'ADAMA utilisés exclusivement dans la production de fruits et légumes de plein champ : l'insecticide CORMORAN[®], le fongicide FOLPAN[®] 80 WDG et le nématicide NIMITZ[®] 480 EC.

ADAMA Canada continue de se concentrer sur le développement de sa gamme de produits pour les grandes cultures et les pommes de terre, notamment les herbicides ARMORY[®] 240, ARROW[®] 240 EC, LEOPARD[®] et SQUADRON-II, les insecticides ALIAS[®] 240 SC et SILENCER[®] 120 EC ainsi que le fongicide BUMPER[®] 432 EC.

Les clients distributeurs / détaillants peuvent acheter l'insecticide CORMORAN[®], le fongicide FOLPAN[®] 80 WDG et le nématicide NIMITZ[®] 480 EC en contactant Cohort Wholesale par courriel à Orders@CohortWholesale.com ou par téléphone au 1-855-888-4655.

Contact :

Cohort Wholesale
Scott Hodgins
Directeur
Scott.Hodgins@CohortWholesale.com
519-494-9300

ADAMA Agricultural Solutions
Karin Younghans
Directrice régionale des ventes - L'Est canadien
Karin.Younghans@ADAMA.com
519-831-5207



À propos d'ADAMA :

ADAMA Canada fournit des produits à la communauté agricole canadienne depuis plus de dix ans. Nous offrons une approche alternative à l'agriculture en proposant des solutions qui simplifient la vie des détaillants agricoles et de leurs clients-agriculteurs. ADAMA est un des principaux fournisseurs mondiaux de solutions et de services de protection des cultures, opérant dans plus de 40 pays avec le plein soutien de Chem China. Nous adaptons nos produits pour répondre aux besoins et offrons des solutions numériques et AgTech innovantes pour permettre la simplicité en agriculture à travers le monde.

À propos de Cohort Wholesale :

Cohort Wholesale aspire à devenir un grossiste canadien de confiance de produits de protection des cultures de fruits et de légumes de plein champ en travaillant avec le réseau de détaillants agricoles établi pour desservir tous les marchés clés, en créant une demande et en maximisant la performance des produits de nos fournisseurs sur le terrain afin d'aider les agriculteurs à cultiver les meilleures récoltes possibles. Pour plus d'informations sur Cohort Wholesale, veuillez consulter le site CohortWholesale.com ou nous joindre sur [LinkedIn](#).

Veuillez toujours lire et suivre les instructions figurant sur l'étiquette.

*ALIAS, ARMORY, ARROW, BUMPER, CORMORAN, FOLPAN, LEOPARD, NIMITZ, SILENCER et SQUADRON sont des marques déposées d'ADAMA Agricultural Solutions Canada Ltd.